
MARIO ŽUPAN: 

 - Hvala predsjedniče. Gradonačelniče, 

 Evo jedno kratko pitanje. Kolega Goluža je ušao u temu koju sam mislio postaviti.  

Ali ovih dana se spominje Resnik, određena parcela za građevinski otpad koji bi trebao ići iz 

Grada Zagreba a i iz Petrinje i Siska što se tiče potresa nakon rušenja kuća i toga.  

Znači, na kojoj to parceli mislite i da li je to istina?  

 I druga stvar. Kakav je vaš stav u ovom trenutku, a malo prije ste spomenuli, oko Centra 

za gospodarenje otpadom, tehnologije i oko lokacije sortirnice u Resniku? Da li je vaš plan i 

vizija da to tamo ostane ili na nekoj drugoj lokaciji? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala vam lijepo. Gradonačelniče, izvolite odgovoriti.  

 Dakle, ovo su dva pitanja ali vezana pa ćemo ih tretirati kao jedno. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa dobro, kad je bal nek' je maskembal. Šta sad. 

 Što se tiče prvog vašeg pitanja vezano za lokaciju, privremenu lokaciju za obradu 

građevinskog otpada tamo se neće dovoziti nikakav otpad građevinski iz drugih gradova, iz 

Petrinje ili Siska. Tamo se rješava na njihovim parcelama, na njihovom teritoriju njihov 

građevinski otpad. Grad Zagreb mora na području svog teritorija osigurati privremene lokacije 

za obradu građevinskog otpada pa i za recikliranje građevinskog otpada a trenutno još nije 

obnova ni krenula u punom jeku a mi imamo već sada četiri puta veće količine građevinskog 

otpada nego inače prošlih godina. U tom smislu smo rasčistili parcelu na Jakuševcu gdje se do 

sada skladištio zapravo tj. obrađivao taj građevinski otpad da konačno krene odvoz ovog 

građevinskog otpada i šute koji nas je dočekao čim smo preuzeli vlast koji se nije događao. 

Znači, to smo privremeno riješili. Međutim, sa ministarstvom utvrđujemo više lokacija za 

obradu građevinskog otpada. Jedna od lokacija koju razmatramoje i na području Žitnjaka.  

Ima ih više. Morati će ih biti više. Paziti ćemo da ni jedna od tih lokacija ne bude nikako ni 

blizu, barem 500 metara od bilo koje prve kuće, znači da na bilo koji način ne smanjujemo 

kvalitetu života građana ovog grada. Ali negdje te lokacije moramo naći, inače jednostavno 

obnova neće moći ići jer nigdje se neće moći taj građevinski otpad privremeno odlagati a ne 

odlažemo ga nego ga želimo obrađivati, reciklirati i koristiti to kao novu građu posebice ako 

govorimo o nekakvoj niskoj gradnji odnosno izgradnji cesta. Hvala lijepa. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zahvaljujem gradonačelniku. 

 Pozivam…  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

 A pardon. Imate… Zastupnik Župan želi dodatno objašnjenje. Izvolite. 

 

 MARIO ŽUPAN: 

 - Hvala. Evo prilika… Zadovoljan sam s prvim dijelom odgovora.  

 Međutim, niste mi odgovorili na drugi dio pitanja CGO i sortirnica na Resniku tj. na 

Žitnjaku iza OKI-a. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepa. Gradonačelniče, izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 



 - Što se tiče CGO-a kao što sam rekao i ranije u odgovoru zastupniku Goluži a kao što 

sam govorio i u kampanji preispitati ćemo lokaciju koja je trenutno utvrđena Prostornim planom 

za CGO a to je Resnik koju je donijela ova Skupština pa upravo u sastavu, zapravo kada se 

donosio Plan gospodarenja otpadom u sastavu Milan Bandić 365, HDZ i tada još Neovisni za 

Hrvatsku. Što se tiče… Unutar Centra za gospodarenje otpadom se nalazi isto tako i sortirnica. 

Postoji opcija da ima više sortirnica manjih po kvartovima. To čini mi se da više drugi kolege 

u ovoj Skupštini zagovaraju. Vidjeti ćemo koje je najbolje rješenje. 

 Što se tiče tehnologije ono što mogu reći jest da termičke obrade neće biti iako je neki 

guraju i kroz različite studije. Tako smo govorili u kampanji. Ovdje je postignut konsenzus u 

Gradskoj skupštini u bivšem sazivu. Čini mi se da taj konsenzus postoji i dalje. 

 

 


